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PROTOKOLLSANTECKNING

Ärenden 11: Planprogram Diametern 2 m.fl.- beslut om godkännande

Vänsterpartiet ser mycket positivt på utvecklingen av en ny stadsdel inom Kungens 
Kurva. Särskilt positivt är intentionerna att skapa bostadsområden med blandade 
upplåtelseformer. Viktigt är även att se till att social service och dagligvaruhandel 
finns i området för att minska behovet av bilen. 

Det är bra att det i ett tidigt skede planeras för förskolor och skolor i stadsdelen. 
Tyvärr kan vi dock än en gång konstatera att man än en gång avviker från de 
rekommendationer Boverket lämnar för en tillräckligt stor friyta per barn för att de ska 
kunna röra sig fritt på förskolegårdarna. Istället för 40 kvm per barn anslås 16 kvm. Vi 
anser inte att den parklek som planeras kan kompensera detta. 

Det är viktigt att bebyggelse med kulturhistoriska värden bevaras även om områdets 
karaktär ändras. Detta gäller även byggnader som symboliserar en gången tids 
industriarkitektur. Vi hade gärna sett att man försökt bevara dessa byggnader och 
beklagar att man inte ansett sig kunna göra detta.
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